
Beste, 
 
Zoals reeds aangegeven op het overleg van 27 juni 2022: 
Infrabel vraagt rekening te houden met haar plannen rond het vervangen van de overwegen. 
Hoewel dit inderdaad handelt over eerder lokale wegenis kan het vervangen van overwegen door 
een correcte vervangende infrastructuur positieve effecten hebben op de leefbaarheid, 
verkeersarme fietsroutes en eventueel ook drukker verkeer op hoofdwegen zoals bijvoorbeeld de R8. 
Een kader hierrond uitwerken lijkt me in dat opzicht nuttig 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Infrabel - Asset Management - Area North-West 
Civil Engineering (afdeling Gebouwen en Kunstwerken) 
 
911/52367 
0499/543676 

 
 


